
V Libochovanech 1. října 2012 

  

Vážení návštěvníci našich webových stránek 

  

V květnu letošního roku jsem Vás informovala o projektu Ředitelství vodních cest ČR – molu pro malé 

i větší lodě a plovoucího kotviště pro malá plavidla, který někteří z Vás přijali s nadšením ostatní s 

nelibostí. 

Při jednání se zástupci ŘVC ČR jsem obdržela materiály a informace týkající se plovoucího ocelového 

mola pro osobní dopravu a plovoucího stání pro malá plavidla užitné délky 20m s možností kotvení 1-

8 plavidel. S tímto záměrem jsem informovala zastupitele obce. Podle dohody jsem očekávala od 

projektanta výzvu k odsouhlasení projektové dokumentace. Před několika dny nám byla zaslána 

vizualizace přístaviště, které mělo zcela jiné rozměry než původně předložená studie. Molo o celkové 

délce 57 m s variantou stání pro 12 – 15 lodí. Protože se obcí šíří tamtamy o bláznivém nápadu a 

schválení nelogického rozhodnutí, sděluji tímto všem, že se zastupitelům finální projekt plovoucího 

mola pro takové množství lodí nezamlouval a proto jsme s ním nesouhlasili. Odsouhlasené je pouze 

přístaviště pro Portu Bohemicu a malé lodě, tak se neděste. 

  

S příchodem podzimu se nám již začalo ochlazovat a dny se krátí. Chtěli bychom však ještě využít 

docela slušného počasí a požádat Vás o pomoc. Uvítala jsem nabídku několika dobrovolnic, které 

začaly upravovat terén kolem kostela. Tuto sobotu jsme začali čistit kamenné dláždění kolem stavby 

kostela, abychom zabránili vlhku a plísni zdiva.  Příští sobotu bychom rádi dodělali zbytek, vyhrabali a 

vyčistili terén a před zimou ještě naseli novou trávu. Aby celé prostranství bylo vyklizené a co 

nejjednodušeji se v budoucnu udržovalo. 

Pokud budete mít 6. 10. 2012 čas a záleží Vám také na vzhledu naší obce, můžete řady dobrovolníků 

rozšířit a pomoci, aspoň budeme dříve hotoví. Je fajn, když někteří z Vás nabídnou nezištně svou 

pomoc a neočekávají, že obec musí vše zajistit sama. 

  

Mirka Vencláková 

starostka obce 

 


